
Strijd tegen lerarentekort 
Vier basisscholen in Damme willen in zogenaamde ‘proeftuinen’ experimenteren in de strijd tegen het lerarentekort. Op die ma-
nier hopen ze meer leerkrachten aan te trekken en te behouden. De projecten mogen de bestaande regelgeving even negeren en 
krijgen zo een ongekende ruimte. Een selectiecommissie koos voor 27 verschillende projecten waaronder een project in Damme. 
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Schrapping reservatiestroken Schipdonkkanaal in gang gezet
Waarom is het zo belangrijk om de reservatiestroken langs het 
Schipdonkkanaal te schrappen?
Het schrappen van de reservatiestroken moet na vijftig jaar eindelijk  
zorgen voor rechtszekerheid voor de getroffen burgers en toekomst- 
perspectief bieden aan de landbouwsector. Het moet ook zorgen voor  
extra natuur langs het kanaal. De opmaak van een ruimtelijk uitvoerings-
plan dat daarvoor noodzakelijk is, duurt echter enige tijd.

Waarom wordt minister Zuhal Demir aangespoord om het ontwerp nog 
voor het einde van deze regeerperiode rond te krijgen?
De voorlopige vaststelling van het GRUP geeft een duidelijk signaal aan  
de betrokken regering en zet zo de volgende Vlaamse Regering aan om  
het planproces definitief af te ronden.

Provincieraadslid Jan Van Meirhaeghe en gemeente-
raadslid Lut Anseeuw aan het Schipdonkkanaal

Proeftuinen in de strijd tegen het lerarentekort

Uittesten wat echt werkt
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts: “Het is geen zaligmakende oplossing 
voor het lerarentekort, maar het kan helpen om de stellingenoorlog te overstijgen. 
Over bepaalde ideeën wordt al decennialang gediscussieerd. Wij gaan nu uittesten 
wat werkt. En wat in de praktijk werkt, willen we uitrollen in alle scholen.”

Flexibelere lestijden en meer jobmobiliteit
Fractievoorzitter Jan Van Meirhaeghe: “Vier Damse scholen van Karel de  
Goede vzw voeren flexibelere lestijden in en voorzien meer jobmobiliteit binnen 
de scholengroep. Zo willen zij het welbevinden van de leerkrachten verhogen. 
Heel specifiek gaat het dus over Vrije Basisschool Sint-Rita in Moerkerke, Vrije 
Basisschool Sint-Maarten in Damme, Vrije Basisschool in Lapscheure en OLVA  
Vivenkapelle.”

Maximale ondersteuning
Gemeenteraadslid Lut Anseeuw: “Leerkrachten helpen onze kinderen hun  
kennis aan te scherpen en staan hen bij in hun intellectuele ontwikkeling.  
Daarom verdienen leerkrachten onze maximale ondersteuning en waardering. 
Hopelijk zorgen de ‘proeftuinen’ voor meer leerkrachten en voor leerkrachten  
die ook blijven in de verschillende basisscholen binnen scholengroep Karel de 
Goede vzw.”
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Project Horizon 2025
West-Vlaanderen is een erg mooie provincie. Vindt u ook 
niet? In het kader van Horizon 2025, een samenwerking 
tussen de provincie West-Vlaanderen en Westtoer, worden 
nu heel wat uitkijkpunten gerealiseerd in het landschap.

Hoeveel uitkijkpunten komen er?
Tegen 2025 willen we 23 uitkijktorens realiseren op de 
West-Vlaamse wandelroutes.

West-Vlaanderen is natuurlijk mooi, maar waarom komen er 
nu uitkijkpunten?
Met de investering in unieke landschapsbeleving dragen  
we bij aan een vergroting van de aantrekkingskracht van  
steden en dorpen.

Komen er enkel nieuwe uitkijkpunten?
Zeker niet. We bouwen nieuwe uitkijktorens, maar maken  
ook bestaande gebouwen met een uniek uitzicht zoals  
kerken toegankelijker voor het grote publiek.

Dat klinkt allemaal wel leuk, maar wie betaalt dat?
De financiële tussenkomst van de provincie West- 
Vlaanderen bedraagt maximaal 75 procent van de kosten. 
Voor het aanpassen, verbouwen en toegankelijk maken  
van bestaande uitkijkpunten is de steun maximum  
150.000 euro met een minimumbedrag van 50.000 euro.

Waarom is de N-VA zo’n groot voorstander van het project?
Het projectvoorstel is een uitstekende aanzet om de toren  
van de Onze-Lieve-Vrouw-Hemelvaartkerk in Damme  
toegankelijker te maken en te renoveren. Dat betekent een 
meerwaarde in de Toeristische Zwinroute. Wij hebben bij 
monde van gemeenteraadslid Jan Van Meirhaeghe al verschil-
lende keren voorgesteld om ons voor het project in te schrijven.  
Maar tot nu toe werden nog geen stappen ondernomen om een 
dossier aan te vragen. En waarom niet? 
Omdat de kerkfabriek, de uitbater van de 
toren, dat tegenhoudt. Dat is een gemiste 
kans om op een financieel aantrekkelijke 
manier de kerk te renoveren. 

Jan Van Meirhaeghe, gemeenteraadslid

Vlaamse middelen om  
Romboutswervepolder  
klimaatrobuuster te maken
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir voorziet 
financiële middelen om de Romboutswervepolder in 
Damme en Brugge beter te wapenen tegen droogte en 
wateroverlast.

Watermaatschappij TMVW, provincie West-Vlaanderen 
en Regionaal Landschap Houtland en Polders ontvangen 
ruim 1,46 miljoen euro om de Romboutswervepolder aan 
te pakken. “Tussen 2023 en 2025 dienen de drie partners 
concrete werken uit te voeren op de historische polder 
van bijna 700 hectare op het grondgebied van Damme en 
Brugge. Zo komen er maatregelen die het watersysteem 
optimaliseren, de waterkwaliteit verbeteren en de  
landbouw toekomstbestendiger maken. 

Verder worden de landschappelijke 
en natuurlijke waarden versterkt in 
en om de Romboutswervepolder”, 
besluit gemeente- en provincie-
raadslid Jan Van Meirhaeghe uit 
Damme.

VALENTIJNSACTIE
Heeft u ons gezien in Brugge? Wij deelden er samen met 
N-VA-afdeling Brugge chocolaatjes uit op de zondagsmarkt 
voor Valentijn. Inderdaad, voor ons geen bloemen maar wel 
chocolade. Zo lekker!

damme@n-va.be
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Wijk van de Toekomst – Kwartier 51
Vindt u ook dat het veel te lang geduurd heeft om de kazernesite aan te kopen? Onze fractie wees het schepencollege daar meer-
maals op. Door die laksheid zijn opnieuw asielzoekers in de kazernesite ondergebracht, waardoor het dossier vertraging opliep.

Een moeilijke opdracht
Het is niet eenvoudig om een projectontwikkelaar te vinden  
als er geen duidelijke afspraken zijn. De werken kunnen niet 
ontworpen, gepland of uitgevoerd worden. Een einddatum  
kan niet bepaald worden.

Ondemocratische aanpak
Eindelijk komt er schot in de zaak. Maar de aanpak van de  
huidige meerderheid is ronduit ondemocratisch te noemen.  
De gemeenteraad is opzijgezet door het dictatoriale optreden  
van het schepencollege. Het heeft de aankoopakte bij de notaris 
laten verlijden nog voordat de gemeenteraad zich erover heeft 
kunnen uitspreken. Vindt u dat aanvaardbaar? Neen toch.

Asielcentrum opdoeken
Het aantal asielzoekers dat opvang nodig heeft, neemt toe.  
Is het ontruimen van de kazerne dan wel haalbaar tegen het  
einde van dit jaar? Elke maand moeten er negentig personen 
naar andere centra gaan. Gelooft u dat? De toekomst zal het  
uitwijzen, maar ons lijkt het wat te positief ingeschat. Want  
er zijn nu al plaatsen te kort voor opvang. In Brussel slapen  
asielzoekers zelfs op straat. Bovendien zullen er ook nog  
klimaatvluchtelingen komen.

Realistische plannen
Plannen moeten niet enkel mooi, maar ook realistisch zijn.  
In de wijk Spermalie in Sijsele zijn nog bouwgronden  
beschikbaar. De nieuwe wijk naast WZC De Stek voorziet er 
nieuwe woonmogelijkheden. Ook die moeten nog bewoond, 
verkocht of verhuurd worden. Daarbij komt nu de Wijk van  
de Toekomst met nog meer woongelegenheid. Is dat geen  
overaanbod? Bovendien moeten woningen betaalbaar blijven  
en moet er met sociale huisvesting rekening gehouden worden. 
Zal dat lukken met de stijgende woningprijzen? 

Plannen voor prestigeproject zijn klaar
Inderdaad, de plannen zijn al helemaal klaar. Een maquette  
van het project staat in het administratieve centrum in  
Moerkerke. Illusies hoeven we ons niet meer te maken. Maar  
het is wel nodig dat u weet wat de burgemeester van plan is.

Het wordt een prestigeproject. Sociale huisvesting? Daarvan  
is geen sprake. Het economische project bestaat uit hoofd- 
kwartieren van bedrijven. Dus geen fysische werkplaatsen als 
garages of houtwerkplaatsen. Dat is de Wijk van de Toekomst. 
Voor de meerderheid dan toch. Droomt u van zo’n wijk? Eerlijk 
is eerlijk, het stadsbestuur beloofde dat die zone voor een derde 
uit KMO’s zal bestaan. Daarin kunnen wij ons wel vinden.

Onze kijk op de Wijk van de Toekomst
Als er dan toch woningen komen, vragen wij een goede mix. 
Jong en oud moeten er betaalbaar kunnen wonen. Wie wil nu 
niet wonen in zo’n wijk? Zeker als er voldoende groen is met een 
speelpleintje. Ziet u uw kinderen daar al ravotten? De volwassenen 
kunnen hen in het oog houden vanop een bankje of gaan aan de 
slag in hun volkstuintje. Klinkt goed, toch? Die wijk willen wij 
volledig integreren in het volkse karakter van het dorp Sijsele.

Voor een elitair 
prestigeproject is 
er geen plaats.”

Jos Millecam
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/damme
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